

財務及常務委員會 Finance and General Affairs Committee

日期：二零零八年三月十一日(星期二)

Date： 11 March 2008 (Tuesday)

時間：下午二時三十分

Time： 2:30 p.m.

地點：沙田區議會會議室

Venue： Sha Tin District Council Conference Room

議程 Agenda

1. 修訂沙田區議會財務程序及規則
Review of Sha Tin District Council Financial Procedure and Guideline
2. 會議前處理請願活動的行政安排
The Administrative Arrangement for Handling Petition before Meeting
3. 委員會會議日期
Committee Meeting Schedule
4. 成立工作小組
Establishment of Working Group
5. 選舉增選委員
Election of Co-opted Member
6. 二零零八至二零零九年度開支科 3 (財務、常務及其他大型活動)的建議預算
2008/2009 Proposed Budget for Expenditure Head 3 (Finance, General Affairs and Other Large Scale Activities)
7. 沙田區議會二零零八/二零零九年度預算草案
2008/2009 Sha Tin District Council Budget
8. “游泳訓練班”撥款申請
Funding Application of “Swimming Class”
9. “足球訓練班”撥款申請
Funding Application of “Football Class”
10. “2008 沙田龍舟競賽”撥款申請
Funding Application of “2008 Sha Tin Dragon Boat Races”
11. “奧運倒數 100 天暨沙田亮燈晚會及電視節目製作”撥款申請
Funding Application of “100-day Countdown to Olympic Games cum Sha Tin Lightings Switch-on Ceremony and Production of TV Programme”
12. “宣傳奧運燈飾活動”撥款申請
Funding Application of “Promotion of Olympic Games Lightings Activity”
13. “清潔區議會布告板及張貼告示”撥款申請
Funding Application of “Cleaning Sha Tin District Council Notice Board and Display of Notice”
14. “銀鷹先鋒計劃(第二期)”修訂撥款申請
Revised Funding Application of “Silver Hawk Scheme (Phase II)”

For English version of the papers of meeting and simultaneous interpretation service, please call 2158 5311 in advance. Simultaneous interpretation service will be provided subject to the availability of resources.